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Tema: El Pacto de dinamización económica, para todos los grupos. 
No creo, que sea competencia de un ayuntamiento, dar súper 
subvenciones del 50% a empresas privadas, para la contratación de 
parados, además del despilfarro de dinero público que esto supone, estas 
políticas, se han demostrado ineficaces, no sirven, para generar empleo, 
como mucho, para sustituir, a un empleado, por otro low cost 
subvencionado. 
¿Cómo es que fuerzas políticas tan dispares ideológicamente han llegado 
a un extraño consenso en este tema tan polémico? 
Es asas de la transparencia ¿Es posible conocer quiénes son los 
afortunados subvencionados empresarios y empleados? 
 
La senyora Ibáñez: 
 
“Sí, respecte a aquest tema, nosaltres pensem que de les trenta-dues 
propostes del pacte de dinamització que vam signar, potser és de les més 
exitoses, i exitoses en el sentit que realment s’han generat llocs de treball. 
Llocs de treball que passaven de ser els que fèiem abans, de sis mesos sense 
dret a res, a l’obligació de contractar un any, que en el cas d’anar-se al carrer al 
cap d’un any passen a cobrar uns mesos d’atur, crec que tres, no? I aquest era 
l’argument de dir: «Ens gastem els diners per sis mesos, però perquè el 
treballador treballi un any, no sis mesos», com era abans, no? 
 
Per tant, també entenem que les bases estan bastant regulades, que no tot val, 
o sigui, a les bases s’especifica, des que no pots haver acomiadat ningú durant 
un any i mig o dos... Hi ha tota una mena de control, no es dóna així com així, 
han de presentar papers, i serveix per a empreses grans, que potser aquí 
hauríem de determinar quines són les empreses grans, però també han servit 
per contractar a nivell de botiga i a nivell d’empresa molt petita, no?, i ajudar a 
crear llocs de treball, i això és més que evident. Que sigui competència o no 
nostra? Hi ha moltes coses on l’ajuntament no té competència, però en el que 
sí que té competències és en servir el ciutadà, i crec que el tema dels llocs de 
treball és un tema important.” 
 
El senyor Doce: 
 
“Bona nit i moltes gràcies. Ens referirem al pla especial de concreció d’ús i 
ordenació volumètrica de la parcel·la situada a l’avinguda Jacint Esteve i 
Fontanet, 112, altrament conegut com el pla especial del possible tanatori a la 
plaça de la Constitució. 
 
Voldríem demanar un aclariment, perquè no acabem de tenir del tot clar si... O 
sigui, sembla ser que l’ajuntament va signar un conveni amb Elysius Europa, 
amb el promotor, per tal de tirar endavant..., amb el qual l’ajuntament agafava 
uns compromisos amb Elysius Europa, y Elysius Europa amb l’ajuntament, per 
tal de fer la permuta entre el solar aquest d’equipament de la plaça de la 



Constitució, i un altre solar al carrer Nord. Això sabem que es va retirar, però el 
que no tenim clar és si el que es va retirar va ser el que preveia aquest conveni, 
que era el desenvolupament de la permuta, la proposta de permuta, i per tant, 
el conveni està signat i continua vigent, o si en aquests moments, o si perquè 
es va retirar el tràmit aquest del pla de permuta, es va també retirar 
completament el conveni, i en aquests moments no hi ha cap conveni que 
obligui les dues parts. Voldríem un aclariment en aquest sentit per part del 
senyor Giner o l’alcaldessa. 
 
Un segon aspecte és que hem tingut coneixement que en la Comissió 
Informativa de Territori i Sostenibilitat –i ara ens ho ha contestat també amb la 
seva resposta el senyor Giner– que hi havia hagut una resposta d’Elysius 
Europa a les al·legacions que havien presentat una sèrie d’afectats, entre altres 
les nostres associacions de veïns de La Mallola i de La Miranda. Ens agradaria 
que això, que ha estat una deferència de l’equip de gestió, diguem-ne, 
d’Urbanisme de l’ajuntament, en el sentit de donar trasllat de les nostres 
al·legacions a l’empresa, i que l’empresa ha formulat un escrit que entenem 
que no és un acte reglat sinó una potestat municipal i una atenció cap al 
promotor, ens agradaria que en la mateixa línia de tenir coneixement ells de les 
nostres al·legacions, i nosaltres de les seves raons, se’ns donés trasllat, amb 
independència de la resposta que lògicament a les al·legacions han de formular 
els serveis tècnics municipals. És a dir, una cosa és que contesti regladament 
l’ajuntament a les al·legacions que s’han presentat al llarg del període 
d’exposició pública, i una altra cosa és que l’empresa presenti un escrit de 
resposta a les al·legacions, que és molt respectable però que entenc que està 
dins d’un joc de comunicacions fluides. Llavors, ens agradaria també que se’ns 
donés trasllat, si és possible, d’aquesta resposta, eh? 
 
D’altra banda, a la Comissió Informativa també de Territori i Sostenibilitat, es va 
comentar que dins d’aquest text, no sé si és el text refós o la resposta a les 
al·legacions que feia l’empresa, no m’ha quedat clar, aquest oferiment que 
havia fet l’empresa de 300.000 euros, el retirava. En aquest sentit, m’agradaria 
saber si això és així, i en cas que tingui aquest sentit, demanaria a l’equip de 
govern quin és el seu posicionament en aquests moments davant d’aquest fet, 
si continuen veient, com ens van dir en una reunió amb l’alcaldessa, aquest 
projecte sense un interès especial, i entenc que en retirar aquest oferiment 
l’interès encara decauria i seria menor, i també en aquest sentit, doncs, 
demanar l’opinió dels diversos grups de l’oposició de l’ajuntament i del regidor 
no adscrit, respecte d’aquest fet.” 
 
La senyora Ibáñez: 
 
“Bé, nosaltres el que vam fer va ser entrar per registre una petició al secretari 
de l’ajuntament, sol·licitant un informe tècnic i jurídic sobre quina era la situació 
en què es trobava el procediment, quins són els terminis legals a seguir i la 
seva temporització, i en quin moment es donarà resposta a les al·legacions 
fetes pels veïns i grups polítics. De fet, el que es comenti a la comissió, igual, 
en termes jurídics, no... Per això ho vam demanar al secretari, no?, «vull saber 
quan haig de rebre les al·legacions, vull saber quins són els terminis i vull saber 



quin és el procés, i on està aturat o no aturat el procés». Estem a l’espera 
d’aquest informe. 
 
Respecte als 300.000 euros, nosaltres ja vam... Ens generava dubtes, el que 
passa és que els dubtes que ens generava és que no tinguessin destinació. 
Ens sorprèn que si és que els treuen del text refós, que l’ajuntament no hagi, no 
sé, com a mínim argumentat que aquests 300.000 euros eren per posar 
semàfors a la rotonda. Llavors, haguessin sigut legals, aquests 300.000 euros, 
no? El problema dels 300.000 euros és que no tenien una finalitat, entenem 
nosaltres, ni estaven justificats. 
 
I res més.” 
 
 
El senyor Carrasco: 
 
“Bona nit. Bueno, sería largo, pero en todo caso voy a ser breve, porque el 
tiempo es así, ¿no? A ver, yo soy socio de AIDED hace catorce años, desde 
que la asociación empezó a funcionar. Cuando ellos, desde el minuto cero, 
dijeron que era prioritario para sus familias tener una residencia, es porque era 
prioritario. Era prioritario antes y es prioritario ahora, y si no, que os traigan los 
niños aquí un cuarto de hora, y veréis la prioridad. 
 
Entonces, yo creo que la respuesta que ha habido por parte de todos los 
grupos, ha sido un poco decir «os queremos mucho, y ya está». A mí me 
gustaría que no los queráis tanto, y que desde el minuto uno, desde ahora, 
montemos una mesa de urgencia para tratar este tema. Y esa mesa de 
urgencia, con la propia asociación y los grupos políticos. Tenemos un proyecto 
hecho, resulta que tenemos un proyecto hecho desde hace ya un montón de 
años, tenemos los terrenos, y ahí no se pone. Pues vamos a poner la primera 
piedra nosotros, el ayuntamiento de Esplugues, los vecinos de Esplugues 
vamos a poner esa primera piedra. Vamos a hacer allí un acto reivindicativo, 
igual que en su día lo hicimos en el Broggi. ¿O alguien se cree que el Broggi 
apareció ahí por arte de magia? No, porque se peleó mucho por él, ¿no? 
 
Por lo tanto, yo os pediría a todos los partidos que creáramos esa mesa, pero 
que la creáramos esta semana ya, no esperemos a ver qué pasa, y no sé qué. 
No, las cosas son como son, y las urgencias son así. Esta gente lleva con los 
niños, que ahora ya son adultos, porque claro, empezaron de niños pero ahora 
son adultos, y bueno. El otro día me comentaba una madre que se va a morir 
ella, y la residencia no aparecerá, y su niña no sabe dónde irá. Por lo tanto, 
esto es prioritario, ¿eh? 
 
Gracias.” 
 
 
La senyora Coll: 
 
“És una, però és llargueta. Bona nit. Des de la CUP d’Esplugues de Llobregat 
ens agradaria saber qui és fa càrrec i qui controla les decisions i actuacions de 



les polítiques aparentment autònomes que porta a la pràctica la policia local, 
com ara la multa a un veí de Molins de Rei per portar una «enganxina» de 
«cat» a la matrícula, escorcolls reiterats i selectius a persones concretes abans 
d’entrar al ple, donar ordres a la brigada municipal perquè arrenquin cartells de 
«ni muts ni a la gàbia», agents que van per botigues que tenen cartells de «ni 
muts ni a la gàbia», i molt amablement els aconsellen que els treguin. I 
després, els Mossos d’Esquadra, que van intentar coaccionar una persona 
perquè retirés la instància que va fer per a una manifestació, perquè seria 
responsable si hi havia algun problema. 
 
I bé, m’agradaria que responguessin tots els grups municipals.” 
 
 
El senyor Oliveres: 
 
“Bé, bona nit. Amb la posició de suport a les encausades per defensa de 
Collserola i contra el Pla Caufec que van mostrar tots els grups polítics amb 
representació a l’ajuntament el passat ple del mes de juny, demanem, si és que 
encara no s’ha fet ja, que es presenti un document ratificant la posició 
específicament per al judici que es farà el proper 27, 28 i 29 d’octubre, i si 
calgués, la disponibilitat per acompanyar-los a veure el fiscal, tal i com ja es va 
dir en aquell mateix ple.”  
 
 
La senyora Ibáñez: 
 
“Sí. Para Julián, ya en el 2012 se escribió, con todas las entidades del tema de 
discapacitados, un apartado en el 4.3.2, «crear un grupo de trabajo 
permanente…taula o comissió, que s’encarregarà del seguiment de les 
propostes aportades i de les accions». És a dir... Vale la pena. Aunque lo 
hagamos ahora pero hagámoslo ya, a partir de mañana. Em refereixo que els 
compromisos que s’adquireixen, i que es fan dossiers de trenta pàgines, convé 
que ens els llegim de tant en tant. 
 
Després, amb el tema dels escorcolls, nosaltres ja hem manifestat quina 
postura hem tingut cada vegada que ha passat el tema dels escorcolls. Però sí 
que vull dir que el tema que has nomenat, de treure els cartells de les botigues, 
si un botiguer no vol, el castell no salta. De fet, a la meva està el cartell. Si un 
botiguer no vol, el cartell no salta. (Veus de fons.) Quines? Bé, és igual, si un 
botiguer no vol, el castell no salta. Jo no me’l deixaré treure, i segurament hi ha 
qui se’l deixa treure, i les represàlies... És que el tema dels botiguers no ho 
acabo de veure ni d’entendre, ni de creure-m’ho. Ho dic en aquest espai, eh? A 
la resta, vaja, el tema de la matrícula, la multa de la matrícula del «cat» ja és 
esperpèntic, no? Devia ser el més cafre de la policia municipal d’aquest poble, 
que va i multa un que porta l’«enganxina» del «cat». Això ja em sembla una 
sobrada, no? Només vull especificar el tema dels botiguers, perquè l’he seguit, i 
no és tant així.  
 
Respecte al tema que deia en Sergi, de ratificar, mira, torno a plantejar el que 
vam plantejar en el ple passat, l’altre o quan es va plantejar el tema: o se’ns té 



confiança, o no se’ns té. Nosaltres, com a grup, tenim una història, fa catorze 
anys estàvem a la moguda en què molts de vosaltres no hi éreu, perquè éreu 
petits, fa vint, a nivell col·lectiu, com a partit, a nivell individual, com a persones 
que composen el nostre partit. I, per tant, penso que dubtar que estem en 
contra del Pla Caufec, que estem al costat de la gent que ha fet accions més 
directes i se les ha carregat, però en definitiva, les accions les hem fem tots, 
no?, i haver-nos de ratificar ens sembla una falta de desconfiança. Per tant, 
sabeu com som, sabeu que estarem a les mogudes, sabeu que estarem als 
jutjats, sabeu que estarem al vostre costat, al costat de tots, perquè també és el 
nostre costat, i, per tant, no cal ratificar-nos.” 
 
 
 
 
 


